
Covid-19 har i den grad sat sig sine spor, endnu engang rammer det afholdelsen af generalforsamlingen. De 

seneste begrænsninger gør, at bestyrelsen har besluttet helt at aflyse den for i år. Det betyder, at den 

nuværende bestyrelse er en såkaldt forretningsbestyrelse, som kun tager sig af de løbende forretninger. Den 

næste generalforsamling bliver afholdt til marts 2021. 

Det betyder at formandens beretning må sendes per e-mail.  

Formandens beretning for 2019: 

Da der er 2 medlemmer af bestyrelsen, som ikke genopstiller ved næste generalforsamling, vil jeg gerne 

opfordre andre til at opstille til bestyrelsen. 

Udvidelsen af børnehaven Åsagergård er færdig – parkeringen langs Åsager blev først lagt med ral (sten), men 

efter en dialog med kommunen, blev det ændret til asfalt. 

Trappen fra Firhøj ned til den lukkede del af Åsager skal være nemmere at bruge. På næste generalforsamling 

vil bestyrelsen fremsætte forslag til en gennemgribende omlægning af trappen. 

Bestyrelsen har snakket om at anlægge en blomstereng på det grønne område op til Hinbjerg. Et forslag herom 

vil fremkomme på næste generalforsamling. 

Bestyrelsen har besluttet at fremsætte forslag om en nedsættelse af kontingentet fra de nuværende 1200 kr. 

om året til 1000 kr. om året. Et forslag herom gældende for budgetåret 2021 vil fremkomme på næste 

generalforsamling. 

Hjemmesidens indhold er ved at blive gennemgået og opdateret. 

Da generalforsamlingen er aflyst, vedhæftes et regnskab for 2019 og budget for 2020. Er der nogle spørgsmål 

angående disse, kan man henvende sig til kassereren Werner Wekin. Spørgsmål kan stilles til ultimo oktober. 

 

Med venlig hilsen 

Niels Christiansen 


